

《单词百科:urgently是什么意思?urgently怎么发音?urgently的解释和用法》

英语单词urgently是什么意思?urgently怎么读?urgently怎么发音?简答网为您整理了urgently的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



urgently怎么读

urgently的读音:[' ʒ : d ʒ ə ntli]

urgently的意思

1、adv.紧急地, 急迫地;

urgently的近义词

1、**at once** adv.立即;一起;同时;立刻;

2、**desperately** adv.绝望地;不顾一切地;极度地;猛烈地;

- 3、**directly** adv.直接地;恰好;立即;坦率地;
- 4、**immediately** adv.立即;接近;直接地;紧接地;
- 5、**instantly** adv.立即, 马上, 立刻;马上地;即刻地;立即地;

urgently的双语例句

- 1、Red Cross officials said they urgently needed bread and water.

红十字会官员说他们急需面包和水。

- 2、I am also looking urgently at how we can strengthen the law.

我也在急切地关注我们该如何加强法制。

- 3、Doctors in Britain say a new code of conduct is urgently needed to protect the doctor-patient relationship.

英国的医生说急需新的行为准则来保护医患关系。

- 4、The destroyer was winking urgently.

驱逐舰正在紧急地发着灯光信号。

- 5、The woman prodded her neighbour and whispered urgently in his ear.

那位女士捅了捅邻座, 急切地在他耳边低语。

- 6、They hastened to greet him and asked urgently, "Did you find it?"

他们赶忙去迎他, 急切地问, “找到了吗?”

- 7、The public is urgently requested to assist police in tracing this man.

紧急要求公众帮助警方追踪此人。

- 8、"Ma is so angry she can't think straight," Miss Lin whispered urgently.

“妈是气糊涂了!”

- 9、We were forced urgently to redeploy our forces.

事关紧急，我们不得不重新部署兵力。

10、 " Do you see it? " he demanded urgently.

“ 你明白了 吗？ ” 他急切地问道。

11、 Please send us the material at once; it's urgently needed.

请把材料赶紧送来, 有急用。

12、 The money was most urgently required.

钱要得很急。

13、 Legislation on this issue is urgently needed.

这个问题急需立法。

14、 Behind the yellowscarfed man, more passengers with other problems pressed forward urgently.

在这个围着黄色围巾的男子后面, 更多的旅客急急忙忙往前涌,他们各有各的问题。

15、 All of our hospitals are bursting at the seams; we have to build new ones urgently.

所有的医院都人满为患, 我们迫切需要建几所新的。

以上是简答网为您整理的urgently怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于urge

ntly的用法、urgently的释

义、urgently的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/urgently>